
Bestyrelsesberetning for år 2020 

 

I 2020 har corona fyldt meget i alle hjem , og bestyrelsesarbejdet har været meget 

begrænset grundet situationen. 

Vi har dog måtte have fat i kommunen, omkring gravetilladelser på vores lommer, da vi 

har oplevet asfalten blev gravet i forbindelse med indskydning af fiber. 

Derudover har et udvalg, arbejdet på projektet med de grønne områder – det har dog 

været meget begrænset grundet corona. 

Grønne områder 

Derudover har får vi stadig slået græs på lommerne ca. 5 gange årligt, samt rengjort 

kantsten på lommerne for græs. 

På de 3 store grønne områder bliver græsset slået ca. 15 gange om året 

 

Henstilling til husejerne 

Hvis i er viden om der skal opgravning eller skæres på lommernes asfalt vil bestyrelsen 

gerne have besked, da vi så vidt det er muligt skal have opgravning i rabatten.   

 

Det kommende år 

År 2021 tegner på et mere travlt år – vi kan allerede nu se der kommer noget mere om 

de grønne områder, som blev vedtaget på generalforsamlingen i september, samt 

udskiftning af lamper.  

Vi vil gerne takke udvalget for de grønne områder for det store arbejde de allerede har 

udført og glæder os til at arbejde videre på projektet 


